	(2)*	2706
	Contract No:	A DESIGNATION OF THE HOLD WAS AND ASSET TO A STATE ASSET AS A STATE ASSET AS A STATE AS
	Card No:	
	Contract Made on: 03/11/2012	· IIII III IIII IIII IIII IIII IIII II
	03/11/2013 Salas Dubai	
	انه في يوم: الاحد تم الإتفاق بين كل من:	
	إمارة: يبي على الإعلى بين على الله	خ کے کے کہ
	A. FIRST PARTY	
		ا) الطرف الأول
	Company / Est:	OST CASE (
	AL HABBAI CONTRACTING (LLC)	1 tells 1 d a
	Represented by: ALI AHMED MOHD AL HABBAI	منتاة / الكفيل: الحبان للمقاولات (ش ذم م
	B.SECOND PARTY	ويمثلها / يمثله: على احمد محمد الحباي
	THE PARTY	
	Mr. / Mrs:	ب) الطرف الثالي
	MALKAIAH MACHARLA PEDDA ODDENNA MACHARLA	
	Nationality: INDIA	السيد / المديدة: ملكواه مشارلا بيدا او داعا مشارلا
	Passport No: L4725350	الجنسية: . الهند
N		جواز سفر رقم: L4725350
C	Now therefore the parties declared having full capacity to ontract and mutually agreed as follows:	
	and mandary agreed as follows:	وقد اقر الطرفان باهليتهما الكاملة للتعاقد واتفقا بالتراضي على ما يلي:
I	and second party accepts to work for the first party	
	KEINFORCING FITTER	1) أن يعمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة
	in the U.A.E for a basic salary 600 Per Month	حداد تسليح بناء دوله الإمارات
	MOUTH	وذلك نظير راتب أساسي قدره 600 شهريا
2)	The duration of this agreement shall be Limited	
	As from 18/10/2013 To 17/10/2015	2) تكون مدة هذا العقد محدد وتبدأ اعتبارا
A.		. 17/10/2015 الى 18/10/2013
	THE TWO DATTIES HERETO HOVE COMES ALL I	distribution of the last case of the las
	that the probation shall not exceed air months 6 (provided	 أ) وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف الثاني لمدة 6 شهور تحت الاختبار على ألا تتجارز مدة الاختبار ستة شهور من بداية عقد عمل الطرف الثاني
	heginnig of employment).	على الانتجاور منه المعتبر المع
B-	The limited ampleum	
	The limited employment agreement expires on the date of expire thereof, but in case the two parties continue to excute the agreement then it shall be assemble to excute	
	the agreement then it shall be considered as renewed for an	ب) ينتهي عقد العمل المحدد العدة باللهاء هما. من الريخ التهاء العقد وبذات اعتبارا من تاريخ التهاء العقد وبذات
	extra period of one year from the date of expire thereof on the same terms and conditions.	الشروط الواردة في
	terms and conditions.	
3)	The first party shall bear the cost of air ticket at the time of	
		 3) يتحمل البطرف الأول تذاكر المعفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء
	the time of terminating the employment agreement.	العتد
4)	The first party may terminate the services of second party immediately and without potice is	
	violates clause (120) of the fedral law No (8) of 1980 in respect of the organizing of labour relation and as	 4) يجوز للطرف الأول أن يقصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسن الحالات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإنجادي رقم 8 لسنة الحالات المنصوص عليها في المادة 1980 من القانون الإنجادي 1980
	provided there in and also as provided in al-	ا المار و المار
	(88) there of.	وكذلك في الحالة التي نصت عليها المادة 88 من القانون ذاته
5)	Provisions of fedral act no (8) -1, 11	
	Provisions of fedral act no.(8) shall be applicable in respect of end od service gratuity and shall also be applicable for other conditions which are not received.	
	other conditions which are not provided for herein.	 قسري احكام القانون الإتحادي رقم (8) لمنذ 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهاية قسري احكام القانون الإتحادي رقم (8)
6)		 قسري احكام العالون الإلحادي رحم (٥) الخدمة وكذلك بالنسبة للشروط الإخرى والتي لم ينص عليها العقد
-/	This agreement is made in 3 copies. First copy retained with the ministry (labour dept) at the time of attesting the agreement each party herste chall be agreement.	
		6) حرر من هذا العقد ثلاث نسخ تودع النمخة الأولى لدى الوزارة (قطاع العمل)
	according whenever necessary	6) حرر من هذا العد للات تسع دودع المعدة الوقع على طور و را المعد الله العد اللزوم عند التصديق على العد ويتعلم كل طرف نسخة للعمل بموجبها عند اللزوم

C		
Contract	No:	

MB138419050AE

رقم العقد:



an annual leave with pay for that the annual leave shall not b	days(provided be less than thirty days).		يوما سنويا (يجب الانقل	يلت زم الطرف الأول بمنح الط مدفوعة الأجر مدتها عن ما جاء به القانون).
Other allowances granted to - Accomodation All:	first party		الطرف الاول	ميزات أخرى للطرف الثاني:
- Transportation All:	first part		الطرف الاول	بدل سکن:
- Others:		14		بدل مواصلات:
1-				اخرى:
				- 4
Basic salary:		600		ال ات الأساسي:
Total salary with Allowa	nce:	600		
Other Conditions:				مجموع الراتب والبدلات
				بروط أخزي:
A				-1
В -				
				· •
Daily working hours are 8 exceed forty eight hours weekly. restaurants and watchmen, the wo	In case of shops hotels.		ون تسع ساعات يوميا فسي) ساعات العمل البومية <u>8</u> ثماني واربعين ساعة اسبوعيا وتة حالة المحلات والفنادق والمقاصة
	بنة المنحدة	لة الإمارات الـعر وزارة الـع	روا	

SECOND PARTY الطرف الثاني X ملكياه ماشارلا بيدا اودانا ماشارلا

Warson

